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Referat af møde i afdelingsbestyrelsen torsdag den 5. september 2024 

 

Siden sidst: Nyt fra Eske:  

 Arbejdet med opsƟlling af ladestandere går snart i gang.                                                                                      
Hybridbiler kan fortsat benyƩe den gamle ladestander.                                                                                                
Næste udfordring bliver nok at finde ud af regler for parkering og brug af Ɵd med opladning. 

Eske arbejder videre med løsning af adgangsforhold for Kredsløb Ɵl affaldsspande. Eske er i kontakt med de 
berørte beboere. 

Sommerfesten gik fint. Tak Ɵl alle, der bidrog Ɵl en god fest.      

Der opfordres fortsat Ɵl klipning af hække. 

Omkring maling af skure henviser vi Ɵl, at det står i afdelingens i vedligeholdelses reglement, at det er 
beboerne, der skal sørge for at male skurene. 

Afdelingsbestyrelsen har været Ɵl budgetmøde på kontoret den 4. september. BudgeƩet forelægges på 
afdelingsmødet.   

Forberedelse af afdelingsmødet den 17. september 

Plan for afvikling af afdelingsmødet samt arbejdsfordeling blev aŌalt. 

Udkast Ɵl årsberetning blev godkendt. 

Eventuelt:  

Liste over kontaktpersoner i forhold Ɵl diverse opgaver i Kildehøjen skal ajourføres. 

Næste møde: Torsdag den 3. oktober.  

                                                   

 

 

 


